
Bestyrelsesmøde i Kongelyngen 27 okt 2019 hos Erik

1 Godkendelse af referat og dagsorden
Godkendt

2 Økonomi
111.627 på bogen, men veje 2019 er ikke betalt endnu (manglende regning)
Kun to restancer, der begge betales

3 Veje
I forhold til, hvornår vejene er lavet og hvor meget det har regnet, er vejene i god stand. Dog er Fyrrevej fra Kantarelvej
og ned til Fyrresvinget samt Fyrresvinget i så dårlig stand, at vi er nødt til at få vejmanden til at udbedre hullerne.
NB hjørnet ved Kantarelvej/Fyrrevej skal stadig laves specielt omhyggeligt i hjørnerne.
Vi vil ikke spare 10.000 og så kun få lappet huller som Skovvangen får gjort. De får ikke skrabet.

4 Grøfter
Torben har talt med Ejvind, der påpeger, at oprensningen af Fyrrevejsgrøften foretages forkert. Der må- ifølge Den lille 
Grønne -ikke graves jord op af grøften, men kun grøde. Torben vil undersøge sagen i Kommunen og tale med vores 
nabogrundejerforening om rensning af grøften i fremtiden.

5 SAGT 
Poul har ikke set noget fra SAGT i lang tid, og sagen er, at deres hjemmeside er ved at blive ordnet.

6 Datoer
Generalforsamling sønd d 10 maj 2020 på Lærkereden med tilmelding via vores hjemmeside, hvis traktement ønskes. 
Fakturaer med indkaldelse og besked om tilmelding udsendes i god tid.
Allan sætter indkaldelse på hjemmeside og Anne i skabene.
Bestyrelsesmøde Palmesøndag d 5 april 2020 kl 10.00 hos Poul om generalforsamling og evt deltagelse i den 
landsdækkende affaldsrydning sønd. D 26 april. Her kunne vi lave strandrensning på vores strandeng og strand med 
efterfølgende traktement og samvær hos Erik på Hybenvej.
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